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Abstract (en)
A ladder arrangement (1), particularly a fire ladder, possesses extendable ladder sections (2) which are arranged one inside the other and are, in
principle, of identical design in terms of cross-section. Each lower chord (4) or longitudinal rail of a ladder section (2) is here represented, in terms of
cross-section, in its entirety as a closed body with a plurality of closed individual cavities, as a result of which highly stressed marginal zones, which
are most exposed to the risk of breaking, are avoided. A longitudinal rail welded in a sealing manner affords the best corrosion protection.

Abstract (de)
Eine Leiteranordnung (1), insbesondere Feuerwehrleiter, besitzt ineinander angeordnete verlängerbare Leiterteile (2), die querschnittsmäßig
grundsätzlich gleich ausgebildet sind. Jeder Untergurt (4) oder Längsholm eines Leiterteils (2) ist hierbei querschnittsmäßig in seiner Gesamtheit als
geschlossener Körper mit mehreren geschlossenen Einzelhohlräumen dargestellt, wodurch hochbeanspruchte Randzonen, die der Bruchgefahr am
meisten ausgesetzt sind, vermieden werden. Ein dicht geschweißter Längsholm gewährleistet besten Korrosionsschutz.
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